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Volikogu

From: Vladimir Tsuzas <vollihea1@gmail.com>
Sent: reede, 30. september 2022 08:48
To: volikogu@kjlv.ee
Subject: Arupärimine linnapeale Vanast Ahtmest tee kohta

Tere, arupärimise sisu: 
 
Vanast Ahtmest 7 km kaugusel asuvad Alutaguse Puhke-ja Spordikeskus ja Kurtna järved - see on meie linna elanike 
seas väga populaarne puhkekoht. Naabervald ehitas paar aastat tagasi rattatee Spordikeskusest peaaegu Kohtla-
Järve linna piirini. Ja nüüd saavad need, kes Pannjärvele sõidavad ratta, rulaga või jalutavad, seda turvaliselt teha - 
kuid MITTE sellel 2 km teelõigul, mis asub meie Kohtla-Järve linna territooriumil. 
 
Sajad inimesed seavad end teeservades liikudes ohtu. 
Tean, et selle tee projekt on juba ammu valmis, samuti olid ka võimalused saada rahastust erinevatest projektidest 
 
Sellest tulenevalt minu põhiküsimus on, millal saavad meie elanikud, sealhulgas lapsed, elu ohtu seadmata Vana 
Ahtmest  Pannjärvele liikuda . 
 
Samuti palun teatada, 
miks seda kergliiklusteed veel siiamaani ei ole, millal ta saab olema, kes selle projekti eest vastutab ning kuidas 
sellele projektile mõjutab see, et linnal puudub arenguteenistuse abilinnapea ja arenguteenistuse juhi. 
 
Palun vastata kirjalikult ja suuliselt jargmisel istungil ka. 
 
 
Lugupidamisega, 
Vladimir Tšužas 


